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Roeken overlast Dr Nolenslaan Sittard 
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LET OP: 
Open 

alleen betrouwbare links of 

bijlagen. 

Roeken overlast. 

Aan raad en 

college; 

sinds 
jaren 

is er enorme overlast van roeken 
op 

de Dr Nolenslaan ter 

hoogte 

van nr 40-104. 

Dagelijks 
worden 

auto's, ramen, 
balkons en 

stoepen 
bevuild met 

uitwerpselen 
van deze beesten. 

Daarbij 
wordt de nachtrust door deze beesten 

dusdanig verstoord, 
dat het 

een onhoudbare situatie is. 

Vanuit de 
omgeving zijn 

er velen 

meldingen gedaan, gesprekken gevoerd 

met Aik Tummers 
( ongediertebestrijding), 

maar verandert de situatie niet. 

Uitleg 

van ‘beschermde diersoort’ tot ‘we moeten dit 
aanvragen bij 

de 

provincie’, 

brieven van de raad naar 

college … 

Het 

blijft ogenschijnlijk 
alleen 

maar 

bij woorden, terwijl 
de overlast steeds 

groter 
wordt! 

De 

uitwerpselen zijn schadelijk 

voor 

eigendommen, 
lak van auto’s en 

volksgezondheid. 

De kosten voor 

reiniging 
auto 

( dagelijks!!!) lopen 
de 

spuigaten uit, de 

uitwerpselen 
kunnen een 

groot probleem zijn 
voor de 

volksgezondheid, 
het 

ziektes kan 
overbrengen, 

zoals oa 

histoplasmose, 
salmonella en 

cryptokokkosse. 

Kinderen die 
spelen, 

vallen of met hun handen aan de 
grond komen, geen 

weet hebben van de aard van de 
vervuiling 

en 

risico’s, zijn 
het kwetsbaarts. 

Ook mensen die 
luchtwegen problemen hebben, lopen 

een 

groot 
risico. 

Beschermde diersoort 
die, 

in de bewoonde 
wereld, 

mensen ziek kan 
maken, 

moet 

aangepakt 
worden. 



Al jaren is er groot geklaag hierover 
, maar het schijnt erg lastig te zijn deze 

beesten aan te pakken. 

Schade aan auto’s en gezondheid staat hopenlijk ook voor Sittard boven een 

beschermde diersoort die mensen tirraniseert met geluidsoverlast en 

uitwerpselen! 

Zolang ik hier woon , ca 9 jaar , ie deze overlast bekend en wordt steeds 

erger. 

De meldingen spreken boekdelen , maar de gemeente Sittard doet er niets 

aan , of niet voldoende. 

De maat is nu vol , de problemen al zolang bekend dat dit allang opgelost had 

kunnen zijn. 

Een uitleg waarom iets niet gaat…. sorry , dat is al te vaak voorbij gekomen. 

Ik zou ook hier willen appelleren aan de raad en verantwoordelijke 

wethouder ( Dhr Geilen ) om eindelijk en zsm iets te doen aan dit enorm 

probleem. 

Burgers zijn het spuugzat op kosten gejaagd te worden , verstoorde 

nachtrust te ondervinden en gezondheidsrisico’s te moeten vrezen. 

Het heft in eigen handen nemen brengt gegarandeerd het gewenste 

resultaat , maar de plekken waar deze beesten zitten is helaas grond van de 

stad Sittard. 

Mooie verhalen , uitleg en andere woorden die de burger in deze niet helpen , 

cq het probleem niet oplossen , zijn niet meer aan de orde. 

Als de gemeente Sittard de kosten van dagelijks reinigen van auto’s op zich 

neemt… blijft nog steeds de volksgezondheid in gevaar! Waarbij ik ook weet 

dat de gemeente niets zal betalen. 

Ik heb vandaag de zoveelste melding gemaakt bij de gemeente , maar heb de 

ervaring helaas dat er niets mee gebeurt. 

Wat is de verantwoordelijken belangrijker? Een beschermde overlast 

gevende diersoort of de volksgezondheid? 

Nesten kunnen verwijderd worden , laser , roofvogels… Er zijn genoeg opties 

om dit probleem op te lossen. 

Alleen zijn wij burgers afhankelijk van het bestuur. 

Ik hoop dat het bestuur dan ook zsm actief wordt en alles eraan doet om 

deze overlast te beeindigen. 
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